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Protokół Nr 10 /19 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Społecznej  

 z dnia 31 października 2019r.  

W posiedzeniu udział wzięło 14 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 

załączeniu - nieobecna M.Łuksza),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Skarbnik Gminy – p. A. 

Olesińska, p. Ł. Zasim – Zastępca Wójta Gminy Narewka, p. H. Rejent  – Dyrektor SP w 

Narewce, p. K. Waszkiewicz – Administrator OEE w Siemianówce, I. Zubrycka – pracownik 

OEE.  

Na Przewodniczącego posiedzenia jednogłośnie (14 głosów „za”) wybrano p. Pawła 

Nieścieruka. Przewodniczący posiedzenia p. P. Nieścieruk powitał obecnych  

i zaproponował wprowadzenie  do porządku obrad punktu : „Przedstawienie działalności 

Ośrodka Edukacji Ekologicznej od dnia 1 lipca 2019r.”, jako punktu 1-go posiedzenia. 

Członkowie Komisji jednogłośnie – przy 14 głosach „za” przyjęli przedstawiony porządek 

obrad:  

1. Przedstawienie działalności Ośrodka Edukacji Ekologicznej od dnia 1 lipca 2019r. 
2. Rozpatrzenie wniosku ANDREX Logistics Sp. z o.o. Andrzej Konończuk w sprawie 

sprzedaży prawa użytkowania wieczystego terminali przeładunkowych „Chryzanów”  
i „Wiącków” w gminie Narewka. 

3. Proponowany plan wydarzeń kulturalnych na rok  2020r. 
4. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania i Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi w 2019 r. w Narewce. 
5. Informacja o analizowanych oświadczeniach majątkowych.  
6. Stan przygotowania do zimy. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał na XI sesję Rady Gminy. 
8. Wolne wnioski. 

 
Do punktu 1-go: Przedstawienie działalności Ośrodka Edukacji Ekologicznej od dnia 

1 lipca 2019r. 
 

Przewodniczący posiedzenia udzielił głosu p. K. Waszkiewicz – Administrator OEE w 

Siemianówce, która przedstawiła informację z działalności OEEE w Siemianówce. 

Przedstawiła zmiany dokonane w OEE, przedstawiła pozyskane środki z PFRON-u na 

wyposażenie dodatkowego miejsca pracy osoby niepełnosprawnej. Omówiła podjęcie 

działań związanych z rozszerzeniem działalności o usługi cateringowe. Następnie zwróciła się 

do radnych z prośbą o utworzenie miejsc pracy na dodatkowe dwa etaty w kuchni, a także 

złożyła wniosek o zakup średniej klasy auta w związku z możliwością dostarczania posiłków 

do różnych instytucji. Omówiła obowiązujący cennik, przedstawiła proponowane zmiany. W 



toku dyskusji radni podejmowali tematy dowożenia posiłków do powstającego DPS w 

Lewkowie Starym, dochodowości Ośrodka,  dodatkowego zatrudnienia. 

 

Do punktu 2-go.  Rozpatrzenie wniosku ANDREX Logistics Sp. z o.o. Andrzej 

Konończuk w sprawie sprzedaży prawa użytkowania wieczystego terminali 

przeładunkowych „Chryzanów” i „Wiącków” w gminie Narewka. 

 

Radni podejmując dyskusję w sprawie  przedmiotowego wniosku ustalili, że temat 

winien być brany pod uwagę ale w późniejszym czasie. Należy bardzo dokładnie 

przeanalizować możliwość sprzedaży, ustalić wartość tej nieruchomości i przy ewentualnej 

sprzedaży brać pod uwagę rozdzielenie Chryzanowa i Wiąckowa. Radni podkreślili, że w 

przyszłości cena tych gruntów może być dużo wyższa. Po przeprowadzeniu dyskusji radni 

stwierdzili, że pozostawiają temat do rozważenia w późniejszym terminie. Jednocześnie 

proponują przeznaczenie do odrębnych sprzedaży tych terminali,  w taki sposób aby w 

pierwszej kolejności do sprzedaży przeznaczony został zainwestowany teren w Chryzanowie.  

 

Do punktu 3-go. Proponowany plan wydarzeń kulturalnych na rok  2020r. 
 

Pani H. Rejent – Dyrektor GOK w Narewce przedstawiła plan wydarzeń kulturalnych 

na rok 2020 w Narewce. Radni w toku dyskusji omówili każdy z punktów nanosząc swoje 

poprawki i ustalono proponowany plan wydarzeń kulturalnych na 2020 rok. Jednocześnie 

członkowie Komisji Społecznej podkreślili, że aktywnie uczestniczyć będą w doborze 

zespołów na imprezy kulturalne. (Plany w  załączeniu).  

 

Do punktu 4-go. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania i 
Przeciwdziałania Alkoholizmowi w 2019 r. w Narewce. 

 

Pani B. Niewiadomska-Golonko – Przewodnicząca GKRPA w Narewce przedstawiła 

sprawozdanie z działalności komisji w 2019r. Komisja zapoznała się z przedstawioną 

informacją i nie wniosła uwag. (Informacja w załączeniu). 

 

Do punktu 5-go. Informacja o analizowanych oświadczeniach majątkowych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy oraz Wójt Gminy przedstawili informację z 

analizowanych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok złożonych przez radnych i 
pracowników zobowiązanych do ich złożenia na podstawie obowiązujących przepisów prawa.  

 

Do punktu 6-go. Stan przygotowania do zimy. 

 

Wójt Gminy omówił szczegółowo przygotowanie Urzędu do zimy wyjaśniając, że 

Gmina jest w posiadaniu niezbędnego wyposażenia do posypywania i odśnieżania dróg 

gminnych. Uwag nie wniesiono. 



 

Do punktu 7-go. Projekty uchwał na IX sesję Rady Gminy. 

 

Omówione zostały projekty uchwał, a członkowie Komisji zapoznali się, omówili i 

pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady 

sesji w dniu 31 października 2019r. (14 głosy „za”) dotyczące: 

-  udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Narewka dla Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Hajnówce; 
- zmian w budżecie gminy na 2019 rok; 
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030; 
- w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 
i młodzieży pobierających naukę na terenie gminy Narewka; 
- ustanowienia stypendium samorządu gminy Narewka; 
- w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Narewka; 
- rozpatrzenia petycji. 

 

Do punktu 8-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabierali: 

K. Szwarc zgłosiła do uprzątnięcia działkę obok apteki w Narewce. Wójt wyjaśni, że po 

ustaleniu własności tej działki zostanie przesłane pismo dot. jej uprzątnięcia i zagrożenia pod 

katem bezpieczeństwa p/poz.   

A. Romańczuk zgłosił równanie drogi od sklepu w Guszczewinie do Alei Hajduk, 

wystąpił z zapytaniem o remont świetlicy w Guszczewinie. Wójt wyjaśnił, że droga zostanie 

wyrównana, a remont świetlicy już się rozpoczął.  

A. Charkiewicz zgłosił do naprawy przepust w Eliaszukach. Wójt wyjaśnił, że przepust 

zostanie naprawiony.  

B. Birycka zgłosiła wyrównanie czasu palenia się oświetlenia ulicznego do Maruszki, 

wyrównanie drogi do p. Kiczkajło. 

A. Zdanowski wystąpił z zapytaniem dotyczącym wycinki suchych drzew Planta – 

Grodzisk. Wójt wyjaśnił, że temat wycinki drzew jest w toku. 

J. Moroz zgłosił usuniecie krzaków przy słupie oświetleniowym na końcu ul. 

Ogrodowej w Narewce. Odniósł się także do stanu chodnika na ul. Hajnowskiej w Narewce.  

Wójt wyjaśnił, że temat zostanie rozpatrzony. 

K. Szwarc zgłosiła ubytki w sprawie drogi głównej ul. Mickiewicza i Hajnowskiej na 

zakręcie drogi, a także do szkoły (ul. Nowa /ul. Kolejowa). Wójt wyjaśnił, że wniosek zostanie 

zgłoszony do realizacji.  



P. Nieścieruk wystąpił z propozycją zaproszenia na sesję przedstawicieli MKS Białe 

Żubry, którzy przedstawią działalność MKS-u.  

 W dalszej części posiedzenia Wójt Gminy przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady 

Gminy: 

- w sprawie przystąpienia do LOT „Region Puszczy Białowieskiej” – radni opowiedzieli 

się o wstrzymaniu się z decyzją dot. przystąpienia do tej organizacji; 

- w sprawie sprzeciwu wobec budowy zakładu pelletu w Narewce – Wójt wyjaśnił, że 

najbliższe spotkanie planowane jest na 19 listopada. 

- w sprawie poprawy stanu technicznego łazienki w Siemianówce – Wójt wyjaśnił, że 

temat zostanie rozpatrzony przy konstruowaniu budżetu; 

- w sprawie zakupu samochodu osobowego do realizacji zadań cateringowych w OEE 

– radni stwierdzili, że temat zostanie rozpatrzony w miarę posiadanych środków; 

- w sprawie udzielenia dotacji dla KPP Hajnówka na zakup samochodu - radni 

stwierdzili, że temat zostanie rozpatrzony w miarę posiadanych środków, w budżecie brak 

jest zaplanowanych środków; 

- w sprawie naprawienia drogi Narewka - Zabłotczyzna – Wójt wyjaśnił, że pismo 

skierowane zostanie do ZDP w Hajnówce. 

Dalszych wniosków i innych spraw różnych nie podejmowano w związku z tym 

posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokolant: 

 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

          Przewodniczący posiedzenia          

              

     Paweł Nieścieruk 

 

 

 

 

 

 


